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Notulen Algemene Ledenvergadering Vereniging EMDR Nederland 

20 maart 2014, 19.30 – 20.40 uur. 

De Eenhoorn, Amersfoort 
 

 

1.  Opening 
De voorzitter, Carlijn de Roos, heet iedereen van harte welkom.  

 

2.  Presentielijst 
Aantal aanwezigen: 0 Aspirant-leden en 64 leden en 6 bestuursleden 

Hellen Hornsveld is afwezig. 

De presentielijst ligt ter inzage op het secretariaat. 

 

3.  Mededelingen van het bestuur 
Het oorspronkelijke idee van het bestuur was om op deze vergadering te inventariseren 

onder de leden of de VEN zich politiek zou moeten opstellen. Dit idee is inmiddels 

achterhaald omdat de VEN zich in januari heeft aangesloten bij het initiatief om met 14  

andere verenigingen de krachten te bundelen met als doel de positie van de psychologen 

in het werkveld te verbeteren/versterken. 

Ad de Jongh geeft een toelichting over het nieuwe logo. Er worden twee typen logo’s 

gepresenteerd en de leden worden gevraagd om na de vergadering de enquête in te 

vullen en aan te geven naar welk type logo hun voorkeur uitgaat 

 

4.  Notulen ledenvergadering d.d. 21 maart 2013 
De notulen worden hierbij geaccordeerd met dank aan Desiree van Balen. 

 

5.  Jaarverslag 2013. Toelichting van bestuur en commissies 

 

5.1  Jaarverslag van het bestuur door Ad de Jongh 
De vereniging telde op 31 december 2013, 2315 leden. 

‘Aan de jaarverslagen te zien hoe veel werk is verzet en het resultaat is indrukwekkend , 

aldus Carlijn. De VEN is daar erg trots op’.  

Ad licht het verslag kort toe. 

De VEN is de op één na grootste vereniging van EMDR Europe. Relatief gezien heeft 

Nederland zelfs de grootste dichtheid van EMDR therapeuten ter wereld. 

De EMDR Nieuwsbrief is veranderd in het EMDR Magazine. Ad vraagt aan de leden of 

iedereen tevreden is en dit wordt vanuit de zaal met applaus bekrachtigd.  

Ad meldt dat ondanks de tevredenheid over de huidige website er besloten is dat er een 

andere, nieuwe website gaat komen. Redenen zijn o.a. vanwege het moeilijk navigeren. 

De nieuwe webmaster heeft aangegeven dat de styling van de nieuwe website 

afhankelijk is van een nieuw logo. Er worden daarom op deze netwerkavond twee typen 

(zie bijlagen) logo’s op posterformat gepresenteerd met daarbij de kleurencombinaties. 

Ad vraagt aan alle leden om in de pauze of na afloop van de avond hun mening en 

suggesties hierover te geven.  

Het bestuur nodigt iedereen uit om naar het congres in Edinburgh van EMDR Europe te 

gaan. 

Het afgelopen jaar heeft de VEN samenwerking gezocht met andere verenigingen om 

gezamenlijk belangen te behartigen en ook de positionering van de VEN in het veld te 

versterken. 

De film op de website wordt veel bekeken echter een kinderfilm ontbrak nog. Er zijn 

ethische bezwaren om de EMDR behandeling van kinderen te filmen en daarom is 
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gekozen voor een animatiefilm.  Deze film wordt op het a.s. EMDR congres 

gepresenteerd. 

 

Vraag van Jeanette Bos: ‘Er zijn nogal wat zorgen over de vergoedingen van EMDR en 

er zijn een aantal zorgverzekeraars die vooral zich richten op PTSS als enige diagnose. 

Wat doet het bestuur hieraan.’ 

Antwoord van Carlijn: ‘In het voorwoord van EM3 is hier aandacht aan besteed. Het 

probleem is dat er nog onvoldoende onderzoek is dat aantoont dat EMDR bij andere 

stoornissen dan PTSS effectief is. We proberen als VEN via de wetenschapscommissie 

onderzoek te stimuleren. Ook op LinkedIn staan allerlei praktische suggesties’. 

Antwoord van Ad: ‘Erik ten Broeke en Kees Korrelboom hebben een boek geschreven 

over geïntegreerde cognitieve gedragstherapie en EMDR maakt hier onderdeel van uit. 

Je kunt dus prima EMDR uitvoeren binnen een GCGt-casusconceptualisatie. Het boek 

zal deze maand worden uitgebracht’. Hiernaar kan verwezen worden voor de 

onderbouwing van het gebruik van EMDR bij overige stoornissen. 

 

5.2  Jaarverslag van de opleidingscommissie door Marjolein Wansink 
Marjolein Wansink laat in haar presentatie zien wie in de opleidingscommissie (Marie-

Louise Aendekerk, Geke Konijnenberg, Gerke Dooijeweerd, Erik ten Broeke en 

Marjolein Wansink) zitting nemen en dankt het secretariaat voor de samenwerking. Van 

de meer dan 2300 leden zijn er inmiddels 455 practitioners. Ook heeft de commissie 

meegewerkt aan het voorstel voor de herstructurering van het lidmaatschap wat later op 

deze vergadering gepresenteerd gaat worden.  

 

5.3  Jaarverslag van de Supervisorencommissie door Marjan de Haan 
De supervisorencommissie bestaat uit Marjan de Haan, Hans-Jaap Oppenheim en Geke 

Konijnenberg. Zij hebben vanaf vorig jaar de supervisorendag georganiseerd.  

Daarnaast hebben ze draaiboeken gemaakt voor de organisatie van de supervisorendag 

en –opleiding. Daarbij wordt in kaart gebracht hoeveel supervisoren er per provincie 

zijn en waar mogelijk vergrijzing zal zijn zodat hierop tijdig kan worden ingespeeld. 

Carlijn licht toe dat het draaiboek van de supervisorenopleiding zo mooi is geworden 

dat andere landen dit draaiboek willen gebruiken en daarom dit draaiboek onlangs  

vertaald is in het Engels.  

Vraag vanuit de zaal: ‘Wanneer begint er weer een nieuwe supervisorenopleiding?’ 

Antwoord van Marjan: ‘Het bestuur bepaalt wanneer zij denken dat er weer een 

supervisorenopleiding nodig is. De huidige supervisorenopleiding loopt nog’.   

Vraag vanuit de zaal: ‘Moet je aanmelden voor een supervisorenopleiding?’ 

Antwoord van Marjan: ‘Ja,  degene die in aanmerking komen worden op de hoogte 

gebracht middels een VEN-Mail. De minimale eis is twee jaar practitioner en 

vervolgens vinden er selectiegesprekken (screening) plaats’. 

 

5.4  Jaarverslag congrescommissie door Sjef Berendsen 
De congrescommissie is in 2013 uitgebreid naar 10 leden en er zijn diverse koppels 

gevormd waaronder: 

Meta Oldenziel en Hanneke Nielsen met als taak: locatie(s) 

Astrid ter Braak en Patricia Waaijman met als taak: accreditaties 

Gea Dunnik met als taak: congres programmaboek  

Hans-Jaap Oppenheim en Annemiek Driessen met als taak: financiën en website 

Marieke Meijerink en Charlotte van der Wall met als taak: PR en VEN-mails 

Sjef met als taak: voorzitter en coördinator 
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De congrescommissie is ook al druk bezig met de voorbereidingen van het Europees 

congres in 2016. Dit zal naar alle waarschijnlijkheid gaan plaatsvinden in het World 

Forum in Den Haag. 

Dit jaar verloopt de inschrijving voor het EMDR congres van zaterdag 12 april anders 

vanwege een nieuw systeem. Dit systeem is ingezet ook ter voorbereiding op het 

Europees Congres. Het systeem heeft nog wat kinderziektes maar als er niet kan worden 

ingelogd dan kan een mail gestuurd worden naar het secretariaat. 

 

Vraag van Reinout Lievegoed: ‘Wanneer worden de data van de netwerkavonden van 

dit jaar openbaar gemaakt?’.  

Antwoord van Sjef: ‘Naar alle waarschijnlijkheid wordt op 18 september een 

netwerkavond georganiseerd en ook een workshop. De spreker is E. Shapiro. Ook staat 

in de planning voor het eind van het jaar een internationale spreker maar exacte data 

zijn nog niet vastgelegd’. De data zullen zo snel mogelijk gecommuniceerd worden 

  

5.5  Jaarverslag klachtencommissie door René van Stralen 
René van Stralen (voorzitter klachtencommissie) is afwezig en de voorzitter geeft aan 

dat er geen klachten binnengekomen zijn.  

 

5.6  Jaarverslag van de PR commissie door Debbie Been 
In de PR-commissie zitten Wendy Kok, Maartje Lindeman, Hellen Hornsveld en 

Debbie Been. Aan het eind van een training worden er goodiebags uitgedeeld met 

informatie over de VEN, waardoor veel cursisten enthousiast worden. Ook is de Mini- 

magazine herschreven naar het voorbeeld van het nieuwe EMDR Magazine. Op Linked-

In worden veel discussies gevoerd en er zijn inmiddels al 624 leden aangesloten. Er zijn 

veel volgers op Twittter zo’n 1191. 

Tevens wordt er nagedacht over hoe EMDR in de media meer geprofileerd kan worden. 

  

5.7 Jaarverslag van de wetenschapscommissie door Yanda van Rood 
De wetenschapscommissie bestaat uit Hellen Hornsveld, Carlijn de Roos, Ad de Jongh 

en Yanda van Rood. Sinds kort aangevuld met Leonieke Kranenburg. 

Er is nog één functie vacant, zie VEN-mail nr. 2014- nummer 11. 

De werkzaamheden van deze commissie zijn toegenomen mede door de Research tracks 

op het EMDR congres en de organisatie van de wetenschapsdag . De workshop van 

Johan Vlaeyen in november was een succes en deze zal naar verwachting dit jaar 

worden herhaald. 

Er is in 2013 alleen aan Wiebren Markus subsidie uitgereikt. Yanda roept iedereen op 

die met onderzoek bezig is of wil gaan dat er de mogelijkheid bestaat om subsidie aan te 

vragen. Ook is in 2013 besloten dat maximaal drie jaar subsidie per onderzoek  kan 

worden toegekend ofwel maximaal € 5.000 per jaar zodat de continuïteit van onderzoek 

beter gewaarborgd blijft. 

Carlijn voegt hieraan toe dat nu voor het eerst ook op het Europese EMDR congres in  

Edinburgh een researchtrack georganiseerd is met Nederlandse EMDR studies, dit naar 

aanleiding van het Nederlandse researchtrack van het afgelopen jaar. 

 

5.8   Jaarverslag Special Interestgroups door Wendy Kok 
In januari vindt jaarlijks de SIG vergadering plaats tussen de contactpersonen SIG’s, 

bestuur en PRcommissie over de laatste ontwikkelingen. Ook de supervisorendag heeft 

in 2013 een bijdrage geleverd aan de SIG’s. Hier kwam ter sprake hoe de supervisoren 

de SIG’s kunnen stimuleren en ondersteunen? Wendy doet een enthousiaste oproep aan 

alle leden om een eventuele bijdrage te leveren aan deze Special Interestgroups. 
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5.9  Jaarverslag protocollencommissie door Franka Groote 
Carlijn legt het proces uit hoe de wijzigingen van de protocollen ieder jaar tot stand 

komen. Het proces wordt de laatste jaren steeds overzichtelijker, hetgeen wil zeggen dat 

de meeste wijzigingen vervolgens ook tot ieders tevredenheid leiden. 

Ook de K&J varianten voor rechtsom en linksom zijn binnenkort voor iedereen 

beschikbaar. 

Vraag vanuit de zaal: ‘De Engelse vertaling van het EMDR protocol komt niet overeen 

met het huidige protocol. Is het EMDR Protocol in meerdere talen beschikbaar. 

Kan deze commissie deze protocollen bijstellen in de Engelse taal?’ 

Antwoord van Ad: ‘Wij zijn het enige land ter wereld met een zich ontwikkelend 

protocol. Alle andere landen maken gebruik van het standaard protocol van F. Shapiro. 

Het bestuur wil hier overigens wel over nadenken om de originele protocollen van de 

Europese landen op onze website te plaatsen’.  

 

5.10  Jaarverslag EMDR Magazine door Iva Bicanic 
De redactiecommissie bestaat uit 9 leden 2013, Ad de Jongh, Rowina de Bas, Gea 

Procee, Femke v.d. Linden, Matty Geurink,  Hayo Lasschuit,  Dafna Zwarts 

(beeldmateriaal), Wieger Favier, (betaalde eindredacteur) en Iva Bicanic. 

In elk nummer probeert de commissie een verbeterslag te maken en ook krijgen ze 

steeds meer spontane bijdragen aangeleverd. Dit wordt als een zeer positieve 

ontwikkeling gezien. 

Iva geeft aan dat er nog ruimte is voor nieuwe leden in de redactiecommissie. 

Geïnteresseerden kunnen zich bij haar melden. Op de website www.emdrmagazine.nl 

zijn alle nummers en wetenschappelijke artikelen digitaal terug te vinden. 

 

5.11  Jaarverslag Penningmeester,  Hans-Jaap Oppenheim 
Het eigen vermogen is de afgelopen jaren flink gegroeid.  Om het eigen vermogen niet 

verder te laten groeien, vanwege de fiscus, is de begroting van 2013 begroot op een 

negatief bedrag namelijk  € 25.000. Dit bedrag is uiteindelijk hoger uitgevallen en is een 

negatief bedrag van € 35.000 geworden. Dit komt door minder inkomsten (minder winst 

van congressen en workshops) en meer kosten (administratie en automatisering).  

De verenigingskosten lijken gunstig uit te vallen omdat er € 25.000 minder is 

uitgegeven. De subsidie voor het wetenschappelijk onderzoek wordt voor 

€ 30.000 gereserveerd per jaar. In 2013 is € 5.000 uitgekeerd met als gevolg dat er  

€ 25.000 wordt overgeheveld naar de begroting van 2014. 

De accountant heeft de jaarrekening van 2013 opgesteld en een 

samenstellingsverklaring afgegeven. 

Vraag van Monique Klitsie: ‘Waar kan ik ergens zien hoe groot het eigen vermogen is 

van de VEN is?’.  

Antwoord van Hans-Jaap: ‘Op 31-12-2013 is het bedrag € 126.869’.  

Vraag van Monique Klitsie: ‘Hoe het zit met het financieel risico van het bestuur ten 

aanzien van het Europees EMDR congres 2016 in vergelijking met het Europees 

Congres in Amsterdam 2009’. 

Antwoord van Hans-Jaap: ‘Daarom wil de VEN ook de € 100.000 als eigen vermogen 

handhaven. Er is overigens een regeling vanuit EMDR Europe. Het verlies of de winst 

wordt samen gedeeld (landelijke vereniging en EMDR Europe). De voorlopige  

begroting van het Europees Congres in 2016 betreft een veel lager bedrag dan destijds 

in 2009. Ook wordt er nog een Stichting opgericht met als doel om het financiële risico 

van de VEN af te dekken. 
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6. Financiën 

 

6.1 Verklaring van de accountant 
De accountant heeft geen opmerkingen gemaakt en heeft een samenstellingsverklaring 

afgegeven. 

 

6.2 Dechargeverlening van het gevoerde bestuursbeleid 
De voorzitter vraagt de zaal om dechargeverlening van het gevoerde bestuursbeleid van 

2013. 

Aspirant-leden (adviserende stem): niet aanwezig. 

Na stemming onder de leden:  0 tegen, 1 onthouding, 63 vóór, wordt er decharge 

verleend onder applaus van de leden. 

 

6.3  Begroting 2014 
Hans-Jaap geeft een toelichting op de begroting van 2014.  

2014 zal in het teken staan van meer uitgaven dat wil zeggen eindigen met een Eigen 

Vermogen van € 100.000. Dit betekent een begroot verlies van ruim € 27.000. 

De inkomsten stijgen met ongeveer € 50.000 en zijn afkomstig van stijging van het 

ledenaantal ofwel meer contributie-inning van leden, winst van workshops en congres. 

De stijging van de verenigingskosten worden veroorzaakt door de overheveling van de 

niet uitgegeven wetenschapssubsidie van 2013 (€ 25.000) naar 2014. Samen met de      

€ 30.000 voor 2014 wordt dat een totaalbedrag van € 55.000. De EMDR animatie 

kinderfilm is aanmerkelijk duurder dan een film voor  volwassenen waarin gebruik 

wordt gemaakt van acteurs  (zie financieel verslag 2013). De kinderfilm is begroot op   

€ 26.000.  

Carlijn voegt hieraan toe dat er twee films worden geproduceerd: 

• film voor kinderen met de leeftijd van 6 tot en met 12  

• film voor pubers en adolescenten. 

 

De voorzitter stelt voor om te stemmen over het huidige begrotingsvoorstel van 2014.   

Aspirant-leden (adviserende stem):  0 niet aanwezig 

Gewone leden: 64 

Na stemming onder de leden: 0 tegen, 0 onthouding,  alle aanwezigen leden zijn vóór. 

Dit betekent dat de begroting van 2014 is aangenomen. 

 

7.  Contributie 

 

7.1 Vaststellen contributie 2015 
De voorzitter vraagt de aanwezige leden goedkeuring te geven voor het handhaven van 

het contributiebedrag van 105 euro in 2014. Alle aanwezigen leden gaan hiermee 

akkoord. 

Carlijn deelt mee dat het bestuur overwogen heeft om de leden te vragen om het bestuur 

toestemming te geven om de contributie voor 2015 te verhogen indien nodig vanwege 

het opbouwen van een buffer voor het Europese Congres in 2016. Na interne discussie 

is besloten dit niet te doen. Het bestuur wil de contributie voor 2015 gelijk houden en 

indien het noodzakelijk mocht zijn om meer geld te reserveren,dan zal het bestuur 

bijvoorbeeld door middel van workshops extra inkomsten proberen te genereren. 

 

Na stemming onder de leden: 0 tegen, 0 onthouding, alle aanwezige leden vóór.  

Aangenomen. Dit betekent dat de contributie gelijk blijft in 2015. 
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8.   Samenstelling bestuur 

 

Rooster van aftreden 
Carlijn de Roos en Ad de Jongh treden hierbij af en stellen zich opnieuw verkiesbaar. 

De voorzitter maakt de uitslag bekend. De schriftelijke uitslag is als volgt:  

Carlijn de Roos: 1 tegen, 0 onthouding en 63 vóór. Aangenomen. 

Ad de Jongh: 1 tegen, 1 onthouding en 61 vóór. Aangenomen. 

 

De schriftelijke uitslag voor Iva Bicanic is als volgt: 

Iva Bicanic: 0 tegen, 4 onthouding en 57 vóór. Aangenomen. 

 

Iva stelt zich voor aan de leden. 

Haar enthousiasme voor de VEN is vorig jaar tijdens het EMDR congres gewekt. Ze is 

klinisch psycholoog in opleiding en in opleiding tot EMDR practitioner. Ze werkt in het 

UMC in Utrecht en is coördinator van het landelijk psychotraumacentrum voor kinderen 

en jongeren èn het centrum seksueel geweld. Onlangs is ze gepromoveerd op het 

onderwerp seksueel geweld. 

Iva wordt door de voorzitter officieel welkom geheten in het bestuur. 

 

9.   Voorstel ALV  
Zie de bijlage inzake het ‘Voorstel herstructurering lidmaatschapsvormen VEN en 

verlichting practitionerschap’.  

Carlijn licht het voorstel kort toe. 

Het voorstel is met de opleidingscommissie en het bestuur gezamenlijk tot stand 

gekomen. Daarna is het voorstel besproken met alle supervisoren op de supervisorendag 

en zijn opmerkingen/ suggesties hierin meegenomen waarna een definitief voorstel tot 

stand is gekomen. 

 

Een belangrijk doel van de VEN is de bevordering en borging van de kwaliteit van de 

EMDR-beoefening in Nederland. 

• Bij het formuleren van het voorstel is uitgegaan van de volgende punten: Reële 

haalbaarheid van het voorstel en geen onnodige belasting van de leden.  (d.w.z. 

huidige leden hebben tot 2020 de tijd om practitioner te worden) 

• En het ‘leuk’ te houden d.w.z. een leuk nascholingsaanbod te ontwikkelen 

waardoor het aantrekkelijk en zinvol blijft om bijscholing te volgen in het kader 

van het behalen van het practitionerschap.) 

 

Voorstel bestuur: 
1. De geldigheid van de basistraining wordt beperkt tot drie jaar. Daarna dient men te 

zijn gestart met de vervolgtraining. Het aspirant-lidmaatschap krijgt hierdoor een 

tijdelijke status. Zo niet, dan verliest men de status van aspirant-lid. Voor mensen die 

niet instappen in de vervolgtraining wordt een andere lidmaatschapsstatus nog 

onderzocht. 

2. Het verschil tussen de kwalificatieniveaus ‘gewoon lid’ en ‘practitioner’ wordt 

opgeheven. Men verkrijgt het gewoon lidmaatschap als aan de eisen van het 

practitionerschap is voldaan. Om de haalbaarheid van deze wijziging te vergroten 

worden hiertoe de opleidingseisen voor het practitionerschap verlicht. 

 
Carlijn merkt op dat in deze ALV vergadering een principe besluit zal worden genomen. 

De statutenwijziging zal dan plaatsvinden op de ALV in 2015. 



 
 

 7

Vragen vanuit de zaal: 
 

Vraag 1: ‘Ik begrijp de tekst niet onder punt 2. Het lijkt of er geen verschil wordt 

gemaakt tussen gewoon lid en practitioner en er alleen aspirant lidmaatschap is naast 

gewoon lid’.  

Antwoord van Carlijn: ‘Het gewoon lidmaatschap wordt gekoppeld aan het 

practitionerschap. Als je practitioner bent of wordt,  dan pas wordt het gewoon 

lidmaatschap toegekend. Nu is iemand gewoon lid na de vervolgtraining. Deze lagere 

eis  hebben we in het verleden ingesteld om mensen te stimuleren om met EMDR bezig 

te blijven. We merken nu dat er zoveel verandert in het veld en dat de kwaliteit van 

EMDR op deze manier niet voldoende geborgd is (bv mensen scholen zich niet bij).Na 

de voorgestelde wijziging zal de lidmaatschapsstructuur van de VEN vergelijkbaar zijn 

met die van andere verenigingen zoals de VGCT’.  

 

Vraag 2: ‘Jullie hebben het over kwaliteit waarborgen en in voorstel 2 staat dat de 

opleidingseisen practitioner worden verlaagd terwijl ik juist  heel trots ben op het 

practitionerschap. Ik ben daardoor ook een betere behandelaar geworden. Ik begrijp niet  

hoe bij de verlaging van eisen, de kwaliteit van EMDR gewaarborgd blijft?  

Antwoord van Carlijn: ‘Het liefst zou het bestuurde eisen van het practitionerschap 

hetzelfde houden, echter dit blijkt nu niet haalbaar. Wat we van de leden en de 

supervisoren horen is dat supervisanten de eisen te zwaar vinden en met name de 5 

casusconceptualisaties. We pleiten er nu voor om de rest van de af te kruisen 

competenties op het formulier hetzelfde te houden maar in het aantal 

casusconceptualisaties te beperkt en om zo behandelaren te stimuleren om door te gaan 

met het practitioners traject’.  

 

Vraag 3: ‘Wanneer gaat nu wat in?  

Antwoord van Carlijn: ‘Vanaf de ALV in maart 2015 gaat alles officieel in. De 

maximale duur van begin tot eind van het traject (tot practitioner) is zes jaar, gerekend 

vanaf het moment van de basistraining Degene die nu al VEN lid zijn (na de 

vervolgtraining), krijgen vanaf maart 2015 vijf jaar de tijd om het practionerschap te 

behalen, dus tot maart 2020.  

De koppeling van het lidmaatschap aan het practitionerschap staat niet in de statuten 

beschreven. Als de ALV nu goedkeuring geeft aan dit ingediende voorstel, zal het 

komende jaar verder uitwerking plaats vinden.  Het voorstel tot wijziging van de 

statuten zal in maart 2015 aan de ALV worden voorgelegd. De verlichting van de 

supervisie eisen voor het practitionerschap gaan per direct in. Aanpassing van het 

(practitioner) formulier is dan een gevolg van het genomen besluit’. 

 

Vraag 4: ‘Het aspirant lidmaatschap is aan tijd gebonden. Hoe doen andere 

verenigingen dit?’ 

Antwoord van Carlijn: ‘De opleidingscommissie heeft geconstateerd dat veel andere 

psychotherapie verenigingen ook een beperkte geldigheid hebben van het aspirant 

lidmaatschap. We willen degenen waarbij het aspirant lidmaatschap vervalt, wel 

betrokken houden bij de VEN en onderzoeken nog een andere lidmaatschapsstatus (bijv. 

belangstellende). We gaan ook bekijken hoe iemand competentie gestuurd kan 

herintreden.  Er zal hiervoor nog een scholingsaanbod worden ontwikkeld’.  
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Opmerkingen vanuit de zaal:  
 

Opmerking 1: ‘Ik ben trots op de titel practitioner . Ik heb geen BIG registratie, maar 

ben cognitief gedragstherapeut. De titel is voor mij juist een manier om mijn kwaliteiten 

te laten zien. Dit steekt mij’. 

 

Opmerking 2: ‘Ik vind het een moedig besluit en een belangrijk positie in te nemen in 

het veld’.  

 

Opmerking 3: ‘Ik ben bezig met de opleiding als practitioner. Ik ben hier blij mee en ik 

denk dat de kwaliteit hiervan door het voorstel niet achteruit gaat’.  

 

Opmerking 4: ‘Ik ben het er mee eens dat je lidmaatschap uiteindelijk vervalt als je heel 

lang niks extra’s doet. Ik kom mensen tegen die zeggen dat ze 10 jaar geleden de 

basisopleiding hebben gedaan en nu af en toe EMDR toepassen. Ik krijg best vaak 

cliënten toegewezen waarbij dingen echt fout gegaan zijn door therapeuten die het op 

een verkeerde manier hebben toegepast en ik vind het een goed uitgangspunt om door 

het stimuleren van het practitionerschap de kwaliteit  te verhogen’.  

 

De voorzitter vraagt aan de zaal te stemmen over het voorstel het practitionerschap te 

koppelen aan het gewoon lidmaatschap en de eisen van het practitionerschap te 

verlagen. 

 

Uitslag: 8 tegen, 5 onthouding en 78 vóór. Aangenomen. 

 

De voorzitter legt de zaal het voorstel voor om de geldigheid van de training te 

beperken. Dit betekent 3 jaar voor de basistraining en 6 jaar voor het totale traject tot 

practitioner. 

 

Uitslag: 2 tegen, 6 onthouding en 84 vóór. Aangenomen. 

 

 

10.  Rondvraag en sluiting 

 
De voorzitter dankt alle aanwezigen voor hun komst en hun meedenken en sluit de 

vergadering om 20.40 uur. 

 
Na de pauze verzorgde Esther Leuning een boeiende lezing over EMDR bij autisme. 

 

Op de netwerkavond waren 104 mensen aanwezig. 

 


